

# REFERAT FRA STYREMØTE - ØSTRE HOL JFF

Tirsdag 14 mai 2024, kl 18:00-19:30 – sted Høgehaug BBS

**Til stede:** Arild, Bruno, Julia, Åse, Sandra, Svein og Lars-Petter.

**Beslutningsdyktig:** Ja

**Referent;** Sandra

## **Faste poster;**

1. Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent
2. Inngående post
3. Utgående post
4. Info til/fra alle - nytt fra Utvalgene
5. Saker til behandling
6. Eventuelt / diverse

## **REFERAT**

1. **Godkjenning av; innkalling / agenda / siste møtereferat / valg av referent**
  - a. Godkjent – LPM valgt som referent
2. **Inngående post**
  - a. Tilskudd til hundeområde fra Skue og Sparebankstiftelsen Hallingdal og Valdres.
3. **Utgående post**
  - a. Nei
4. **Info til/fra all – nytt fra Utvalgene**
  - a. Jaktutvalget:
    - i. Færre søknader på jakt i Ynglesdalen enn så lenge. SMS om søknadsfrist sendes ut i dag.
    - ii. Har fått forespørsel om det er mulig å kjøpe sesongkort fra oktober og ut sesongen. Styret er positive til dette, men vanlige regler gjelder.
  - b. Fiskeutvalget:
    - i. Laber påmelding på dugnad. SMP sender ut sms om hvor man finner oversikt over dugnad 2024.
    - ii. Båt er utkjørt til Sandtjørne. Plassering er godkjent av Nasjonalparkforvalter. Båt ved Turisttjørne skal også kunne brukes i Bottefjelltjørne, men må kjøres ut på vinterføre.
  - c. Hytteutvalget:
    - i. Gjort klart for å montere ventilator.
    - ii. Ny utedo til Spennhytta er satt opp.

- iii. Tuftehytta har stort behov for en skikkelig nedvask. Det planlegges felles dugnad på Tuftehytta lørd 15.juni, info om dette på medl.info. SMS må sendes ut.
- iv. Nød reparasjon av taket på Steinhytta er gjort.
- v. Nødbua ved Ynglesvatnet er restaurert.
- vi. Eivind har tatt to dager fri for å kunne frakte og hente utstyr til hyttene. Styret vedtar å kompensere arbeidet med 5000,-

d. Leirdueutvalget:

- i. Klart for sesongstart.
- ii. Dugnad 25. mai, få som har meldt seg på. Annonsert på hjemmeside og facebook.
- iii. Skal hente ny hagle 20 kal.
- iv. Åse har vært i kontakt med Dr. Holms og Vestlia Resort for å annonsere at vi tilbyr skyting for grupper på Leirduebanen.
- v. Instruksjon leirduebanen 22.06.2024, hittil tre påmeldte.

e. Hundegruppa v/Åse:

- i. Godt oppmøte på onsdagstreningene, til tider litt varierende, men som oftest minst 4-6 stk. Må synliggjøre at dette er et tilbud til alle.

**5. Saker under behandling:**

a. Retningslinjer for tildeling av jakt:

- i. Ref. e-post fra Tor Steigdal om at retningslinjer for tildeling av jaktkort i Ynglesdalen er i strid med vedtak fra årsmøtet 2024. Styret vurderer det slik at innenbygds med og uten dugnad må prioriteres før eiger av hytte i østre Hol pga. leiekontrakten med Hol kommunen om at innenbygds skal prioriteres før andre.

b. Hundeområde:

- i. Sandra tar kontakt med Jon for å se på det aktuelle området og leieavtale for området. Svein blir gjerne med på en befarings.
- ii. Sandra søker Hol kommune om disp. for oppsett av hundeområdet, når leiekontrakt er på plass.
- iii. Foreningen har fått inn 85 000 til hundeområdet, samt at det er satt av midler i budsjettet. Styret vedtar å sette bort hele arbeidet, men legger opp til dugnad for nødvendig rydding av området. Sandra hører med flere lokale tilbydere om pris på oppsett av gjerde.

**6. Diverse/annet:**

- a. Svein ønsker at vi skal være flinkere til å drøfte saker på styremøtet fremfor på e-post.